
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.6.1.2019.KS 

 

Protokół Nr 15/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 14 lutego 2019 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11.05 zakończenie o godz. 11.50 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny,  

 Członkowie Zarządu: Alfred Rzegocki, Andrzej Gargaś 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń, 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa, 

 Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres. 

 

Osoby zaproszone:  

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach, 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik, 

 Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan, 

 Inspektor Ochrony Danych Magdalena Sołtys-Kurek. 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Wojewody Podkarpackiego z wnioskiem o wydanie 

decyzji w sprawie przekazania na rzecz powiatu stalowowolskiego mienia Skarbu Państwa tj. 

działki 1840 o pow. 0,4735 ha położonej w obr. 0012 Lipa, gm. Zaklików służącego 

do wykonania zadań powiatu. 

4. Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania mebli biurowych dla Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli. 

5. Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Centrum Edukacji 

Zawodowej w Stalowej Woli, ul. E. Kwiatkowskiego 1. 

6. Wniosek Diecezjalnego Ośrodka Turystyki i Formacji Chrześcijańskiej „Augustianum” 

w Radomyślu nad Sanem, w sprawie współorganizacji oraz wsparcia finansowego Pikniku 

Rodzinnego z okazji Dnia Dziecka, Matki i Ojca – „Strzał w 10”. 



 
 

7. Wniosek Gminy Radomyśl nad Sanem w sprawie udzielenia dotacji na zadanie polegające 

na termomodernizacji budynku użyteczności publicznej. 

8. Wniosek Komendy Głównej Policji w sprawie dofinansowania sprzętu transportowego 

w wysokości co najmniej 50% kosztu zakupu pojazdu.  

9. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Pana Tomasza Sekulskiego pełniącego obowiązki 

Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. T. Kościuszki w Stalowej Woli 

do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu 

Stalowowolskiego. 

10. Wniosek Komendy Powiatowej Policji o zakup sprzętu specjalistycznego wymienionego 

w załączonym piśmie.  

11. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia rejestracji obrazu (monitoringu) w jednostkach 

organizacyjnych Powiatu Stalowowolskiego.  

12. Zapoznanie się z pismem Zakładowej Organizacji Związkowej OZZPiP przy SP ZZOZ 

Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli.  

13. Przyjęcie protokołu nr 14/2019 z dnia 07 lutego 2019 r.  

14. Wolne wnioski. 

15. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 15. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie 

na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie.  

Głosów: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Wojewody Podkarpackiego z wnioskiem 

o wydanie decyzji w sprawie przekazania na rzecz powiatu stalowowolskiego mienia 

Skarbu Państwa tj. działki 1840 o pow. 0,4735 ha położonej w obr. 0012 Lipa, gm. 

Zaklików służącego do wykonania zadań powiatu. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały. Starosta zapytał, 

czy członkowie Zarządu mają pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań 

nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. 



 
 

 Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 15/92/2019 w sprawie wystąpienia do Wojewody 

Podkarpackiego z wnioskiem o wydanie decyzji w sprawie przekazania na rzecz powiatu 

stalowowolskiego mienia Skarbu Państwa tj. działki 1840 o pow. 0,4735 ha położonej w obr. 

0012 Lipa, gm. Zaklików służącego do wykonania zadań powiatu. 

 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania mebli biurowych dla Zakładu 

Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały. Starosta zapytał, 

czy członkowie Zarządu mają pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań 

nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. 

 Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 15/93/2019 w sprawie nieodpłatnego przekazania mebli 

biurowych dla Zakładu Pielęgnacyjno-Opiekuńczego SPZOZ w Stalowej Woli. 

 

Ad. 5. Projekt uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora Centrum 

Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, ul. E. Kwiatkowskiego 1. 

 Naczelnik Wydziału E Bożena Karlik przedstawiła projekt uchwały. Starosta zapytał, 

czy członkowie Zarządu mają pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań 

nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. 

 Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 15/94/2019 w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej Woli, ul. E. Kwiatkowskiego 1. 

 

Ad. 6. Wniosek Diecezjalnego Ośrodka Turystyki i Formacji Chrześcijańskiej „Augustianum” 

w Radomyślu nad Sanem, w sprawie współorganizacji oraz wsparcia finansowego 

Pikniku Rodzinnego z okazji Dnia Dziecka, Matki i Ojca – „Strzał w 10”. 

 Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan przedstawił wniosek Diecezjalnego Ośrodka 

Turystyki i Formacji Chrześcijańskiej „Augustianum” w Radomyślu nad Sanem, w sprawie 

współorganizacji oraz wsparcia finansowego Pikniku Rodzinnego z okazji Dnia Dziecka, 

Matki i Ojca – „Strzał w 10”. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że jest to coroczna impreza, 

przyciągająca dużą liczbę osób - ważna ze społecznego punktu widzenia, dlatego 

zaproponował, aby dofinansować wydarzenie kwotą 2000 zł. Starosta zarządził głosowanie 

za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku i przyznaniem w/w kwoty.  

 Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0.  



 
 

Wniosek Diecezjalnego Ośrodka Turystyki i Formacji Chrześcijańskiej „Augustianum” 

w Radomyślu nad Sanem został rozpatrzony pozytywnie. Przyznano 2000 zł dofinansowania.  

 

Ad. 7. Wniosek Gminy Radomyśl nad Sanem w sprawie udzielenia dotacji na zadanie 

polegające na termomodernizacji budynku użyteczności publicznej. 

 Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan przedstawił wniosek Gminy Radomyśl 

nad Sanem w sprawie udzielenia dotacji na zadanie polegające na termomodernizacji 

budynku ludowego w Kępie Rzeczyckiej w kwocie 40 tys. zł. Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa 

powiedziała, że w budżecie powiatu na 2019 rok zaplanowano wydatki na zadania z zakresu 

ochrony środowiska i gospodarki wodnej na kwotę 500 tys. zł. Tym samym rozdysponowano 

całą kwotę z wpływów z opłat i kar za korzystanie ze środowiska. W związku z pełnym 

rozplanowaniem dochodów z tytułu wpływów z opłat i kar, brak jest środków na inne 

zadania. Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował, aby ponownie rozpatrzyć wniosek 

w przypadku, gdy zrealizujemy większe dochody z tytułu kar i opłat za korzystanie 

ze środowiska i ewentualną nadwyżkę będzie można przeznaczyć na wnioskowany cel. 

Starosta zapytał, czy są pytania lub uwagi do przedstawionego rozwiązania? Uwag i pytań nie 

zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu zdecydował, aby ponownie rozpatrzyć wniosek Gminy Radomyśl nad Sanem 

w przypadku zrealizowania przez Powiat większych dochodów z tytułu kar i opłat 

za korzystanie ze środowiska. 

 

Ad. 8. Wniosek Komendy Głównej Policji w sprawie dofinansowania sprzętu transportowego 

w wysokości co najmniej 50% kosztu zakupu pojazdu.  

 Starosta Janusz Zarzeczny przedstawił wniosek. Starosta powiedział, że Komenda Główna 

Policji podjęła działania związane z zakupem w 2019 roku sprzętu transportowego 

z udziałem środków finansowych pozyskanych przez jednostki Policji od samorządów 

lokalnych w ramach tzw. sponsoringu. Starosta powiedział, że minimalna kwota 

dofinansowania przez jednostki samorządowe powinna wynieść 50% kosztu zakupu 

pojazdu. Pozostała część zostałaby pokryta ze środków finansowych Komendy Głównej 

Policji. Starosta powiedział, że najlepszym rozwiązaniem byłoby, jeżeli Marszałek 

Województwa wsparłby tę inicjatywę i dopłacił połowę a gminy Powiatu resztę w kwotach 

5 tys., Powiat 10 tys. oraz Gmina Stalowa Wola 10 tys. Starosta powiedział, że temat ten był 

poruszany również na Konwencie Wójtów. Starosta zaproponował, aby pozytywnie 

rozpatrzyć wniosek i wyrazić zgodę na dofinansowanie kosztów zakupu samochodu furgon 

patrolowy, przy udziale środków finansowych prezydenta Miasta Stalowa Wola oraz wójtów 



 
 

i burmistrzów gmin Powiatu Stalowowolskiego. Starosta zarządził głosowanie 

za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku. 

 Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Komendy Głównej Policji został rozpatrzony poztywnie. 

  

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Pana Tomasza Sekulskiego pełniącego 

obowiązki Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. T. Kościuszki 

w Stalowej Woli do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej 

działalności Powiatu Stalowowolskiego.  

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń przedstawiła projekt uchwały. Starosta zapytał, 

czy członkowie Zarządu mają pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań 

nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. 

 Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 15/95/2019 w sprawie upoważnienia Pana Tomasza 

Sekulskiego pełniącego obowiązki Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 2 im. T. 

Kościuszki w Stalowej Woli do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej 

działalności Powiatu Stalowowolskiego. 

 

Ad. 10. Wniosek Komendy Powiatowej Policji o zakup sprzętu specjalistycznego 

wymienionego w załączonym piśmie.  

Sekretarz Powiatu Helena Krasoń przedstawiła wniosek Komendy Powiatowej Policji 

o zakup sprzętu specjalistycznego tj. rękawic taktycznych przeciwprzkłóciowych 45 szt., 

apteczka wodoodporna 15 szt., rzutka ratownicza holownicza 8 szt., latarka akumulatorowa 

15 szt., który następnie zostałby umową użyczenia nieopłatnie przekazany do Komendy 

Powiatowej Policji w Stalowej Woli. Starosta zapytał, jaki jest koszt zakupu w/w sprzętu? 

Sekretarz odpowiedziała, że szacunkowy koszt to ok. 8 tys. zł. Starosta zapytał, 

czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania do przedstawionego wniosku? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie za pozytywnym rozpatrzeniem 

wniosku. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek KPP został rozpatrzony pozytywnie.  

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia rejestracji obrazu (monitoringu) 

w jednostkach organizacyjnych Powiatu Stalowowolskiego.   

 IOD Magdalena Sołtys-Kurek powiedziała, że zgodnie z art. 4b Ustawy z dnia 5 czerwca 1998 

r. o samorządzie powiatowym (t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 995 z późn. zm.) Powiat w celu 



 
 

zapewnienia porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli oraz ochrony 

przeciwpożarowej i przeciwpowodziowej może stosować środki techniczne umożliwiające 

rejestrację obrazu (monitoring) w obszarze przestrzeni publicznej, za zgodą zarządzającego 

tym obszarem lub podmiotu posiadającego tytuł prawny do tego obszaru lub na terenie 

nieruchomości i w obiektach budowlanych stanowiących mienie powiatu lub jednostek 

organizacyjnych powiatu, a także na terenie wokół takich nieruchomości i obiektów 

budowlanych, jeżeli jest to konieczne do zapewnienia porządku publicznego 

i bezpieczeństwa obywateli lub ochrony przeciwpożarowej i przeciwpowodziowej. 

Powyższe przepisy nie precyzują kto w przypadku rejestracji obrazu w jednostkach 

organizacyjnych jest administratorem danych osobowych – czy Powiat, skoro zgodnie 

z przepisami prawa prowadzi monitoring, czy jednostka organizacyjna Powiatu – skoro 

oddano jej nieruchomość i teren w użytkowanie lub w trwały zarząd. Należy zatem 

uregulować prowadzenie rejestracji obrazu – monitoringu w jednostkach organizacyjnych 

Powiatu Stalowowolskiego, w zakresie m.in. odpowiedzialności za przetwarzanie danych, 

za zakup sprzętu i zabezpieczeń. Zgodnie z art. 32 ust. 2 pkt 3 do kompetencji Zarządu 

Powiatu należy gospodarowanie mieniem powiatu, tak więc zasadnym jest podjęcie uchwały 

w sprawie wprowadzenia rejestracji obrazu (monitoringu) w jednostkach organizacyjnych 

Powiatu Stalowowolskiego przez Zarząd Powiatu. Starosta zapytał, czy członkowie Zarządu 

mają pytania do przedstawionego projektu uchwały? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta 

zarządził głosowanie za podjęciem uchwały. 

 Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

 Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 15/96/2019 w sprawie wprowadzenia rejestracji obrazu 

(monitoringu) w jednostkach organizacyjnych Powiatu Stalowowolskiego.   

 

Ad. 12. Zapoznanie się z pismem Zakładowej Organizacji Związkowej OZZPiP przy SP ZZOZ 

Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli.  

 Członkowie Zarządu po zapoznaniu się z pismem odnośnie niedotrzymania warunków 

postanowień porozumienia kończącego spór zbiorowy zdecydowali, aby przekazać je 

do Dyrektora Szpitala celem wyjaśnienia.  

 

Ad. 13. Przyjęcie protokołu nr 14/2019 z dnia 07 lutego 2019 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu zgłaszają uwagi lub mają pytania 

do protokołu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

 Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Protokół został przyjęty.  

 



 
 

Ad. 14. Wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. 15. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 
Katarzyna Safin 
 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 
 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


